
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Woclawek

Wloclawek 28.08.2017

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o zalokeniemonitoringu na moscie stalowym im. Rydza Smiglego.

Z powodu brawurowej jazdy niekt6rych kierowc6w dochodzi do

niebezpiecznych sytuacj i a czasem do kolizji pojazd6w, co powoduje

zablokowanie mostu.

Monitoring pelnilby rolg prewencyjn4 i mialby wplyw na zwigkszenie

bezpieczeristwa na moScie.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powu2aniem
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